
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۵۷۹۹

تاریخ ارسال پرسش: ۲۲:۰۲:۱۵ ۱۴۰۲/۵/۲۶

متن پرسش

سلام استاد عزیز و بزرگوارم: استاد جان، آنقدر رهبری امیدوار به آینده و رسیدن به قله و....هستن که

شک کردم نکنه برای روحیه دادن به مردم اینطور صحبت می کنن، آخه ظاهر امر چیز دیگری است،

حداقل این همه امیدبخش به نظر نمیرسه.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حقیقت انقلاب اسلامی همین است که آن مرد الهی از آن خبر میدهد و

مردم باید مواظب باشند در این تاریخ، خود را بیابند وگرنه انقلاب و فرزندان راستیناش با همان

روحیه جهادی تا قله پیش میرود. این تقدیر این زمانه است. وای اگر کسی از این حضور تاریخی باز

بماند و گرفتار پوچی دوران شود!!! موفق باشید 


